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       ROMÂNIA  
  JUDEŢUL    TIMIŞ 
  COMUNA     ŞTIUCA 
  CONSILIUL   LOCAL 

 

P R O C E S   V E R B A L  
încheieat  astăzi, 28 ianuarie  2011,  cu  prilejul   şedinţei  ordinare  a   

Consiliului     local   al  comunei   Ştiuca 
 

Secretarul comunei  Ştiuca,  domnul Marian  Dincă, deschide şedinţa ordinară a Consiliului     
local, arătând că aceasta  a  fost  convocată   în baza   dispoziţiei   nr. 19/2011 a  primarului 
comunei Ştiuca   pentru  ziua  de  vineri, 28 ianuarie  2011, la  ora  9,00, în sala  de  sedinţe a  
consiliului local.  

Consiulul  local alege preşedintele de şedinţă pentru următoarele trei luni în persoana 
domnului consilier Pop  Mihai.    

Preşedinte  de  şedintă în exerciţiu, domnul  Pop  Mihai,  prezintă  situaţia  prezenţei:  sunt  
prezenţi toţi cei 10 consilieri, absent motivat este dl.Buşu Vasile.  La  şedinţa  de  consiliu  participă 
domnii: Vasile  Bejera, primarul comunei Ştiuca şi  Marian  Dincă, secretarul comunei.  În aceste 
condiţii domnul preşedinte declară  sedinţa   legal  constituită. 
 Procesul-verbal al şedinţei  ordinare  din   15 decembrie  2010 a  fost comunicat domnilor  
consilieri la termen şi s-a luat la cunoştinţă de conţinutul acestuia.  Domnul preşedinte  de şedinţă  
solicită  dacă sunt intervenţii  din partea domnilor  consilieri.  Se constată că nu sunt intervenţii.  Se 
supune la vot: cu  10  voturi se  aprobă  procesul-verbal  al şedinţei  ordinare  a  Consiliului local al 
comunei Ştiuca. 

Domnul  preşedintele   de  şedintă  în exerciţiu prezintă  ordinea  de zi : 
 

1. Aprobarea   Planului  de lucrări  de interes local în anul 2011 pentru 
repartizarea  orelor  de muncă  beneficiarilor  de ajutor social ; 

2. Aprobarea  schimbării categoriei de folosinţă pentru un teren intravilan ; 
3. Aprobarea  redstribuirii   unor  ajutoare  alimentare; 
4. Diverse. 

Cu majoritatea absolută  se adoptă ordinea de zi. 
Preşedintele Comisiei juridice,  domnul  dr. Ioan Cubin,   prezintă raportul de avizare al 

comisiilor de specialitate.  
 
La  primul punct al ordinei de zi, domnul primar Vasile Bejera,  prezintă   proiectul   de   

hotărâre privind  aprobarea  Planului  de lucrări  de interes local în anul 2011 pentru repartizarea  
orelor  de muncă  beneficiarilor  de ajutor social,  realizat în conformitate cu prevederile art. 6, alin. 
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(7)  din Legea 276 /2010  pentru modificarea şi completarea Legii nr. 416/2001 privind venitul 
minim garantat, şi care trebuie aprobat de consiliul local.   Nu au  fost intervenţii din partea  
domnilor consilieri.  Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea proiectului  de hotărâre.  Cu  10 
voturi  se  adoptă    Hotărârea nr.1/2011  privind  aprobarea  Planului  de lucrări  de interes local 
în anul 2011 pentru repartizarea  orelor  de muncă  beneficiarilor  de ajutor social. 

 La  punctul al doilea al ordinii de zi,  domnul primar  prezintă referatul privind  necesitatea  
şi oportunitatea efectuării  unei  schimbării  a categoriei de folosinţă  pentru un teren intravilan din  
localitatea Ştiuca.  La acest punct  n-au  fost intervenţii din partea  domnilor consilieri. Domnul 
preşedinte  supune la vot aprobarea proiectul  de hotărâre.  Cu  10 voturi  se  adoptă   Hotărârea 
nr.2/2011 privind  aprobarea   schimbării   categoriei de folosinţă  pentru un teren intravilan. 

La următorul punct al ordinii de zi,  domnul viceprimar Boc  Ioan,  prezintă   referatul 
compartimentului asistenţă socială din Primăria comunei Ştiuca privind  aprobarea  repartizării  
unor  ajutoare  alimentare. Se arată că au rămas raţiile pentru 14 persoane care trebuiesc 
redistribuite. Din partea  domnilor consilieri  nu au  fost intervenţii. Domnul preşedinte  supune la 
vot aprobarea proiectul  de hotărâre. Cu  10 voturi  se  adoptă   Hotărârea nr.3/2011  privind  
aprobarea  redstribuirii  unor  ajutoare  alimentare. 

La  ultimul  punctul  al  ordinii de zi  domnii  consilieri  se  fac următoarele  intervenţii : 
Domnul  consilier  Boc Nicolae arată că în Oloşag trebuie de urgenţă reparată cu balast  

trecerea de apă.  
Domnul consilier Miloş Jim doreşte ca  în bugetul pe acest an să fie cuprinse fonduri necesare 

pentru asigurarea  pe timpul iernii  cu nisip ce să fie pus pe drumurile din interiorul localităţilor şi în 
special în Zgribeşti. Tot dânsul cerere consiliului să stabilească modul de cheltuire  a banilor primiţi 
din concesionarea  păşunilor. 

Domnul  consilier  Laver Pavel  arată că în Ştiuca  trebuie de urgenţă plombat cu sort drum 
spre cartierul  nou care este  plin de gropi.    

În replică   domnul primar Vasile Bejera   arată că imediat se vor lua  măsuri de remediere a 
celor semnalate de  domnii Boc  şi Laver. Doreşte să  fie  sprijinit  de consiliul în  realizarea  planului 
de investiţii pe acest an. 

După  epuizarea discuţiilor domnul  Mihai Pop,  preşedinte  de  şedintă  în exerciţiu,  declară   
lucrările   şedinţei   ordinare  închise. 

 
 
 
 
 

Preşedinte de şedinţă         Secretar, 
Mihai POP                            Marian  Dincă 

                                                                                                  
 


